
ZAPISNIK 

 
S godišnje skupštine bridž kluba Dubrovnik održane 17.4.2010 godine s 
početkom u 18.30 h u Dubrovniku u hotelu Park. 
 
Prisutni: Antun Matana, Biserka Jančić, Srđan Golubović, Frano Jančić, 
Ivica Šakota, Miho Jančić, Teo Tomšić, Joško Đilović, Ana Ficović, Toni 
Radić. 
 
Utvrđen je sljedeći  
 

DNEVNI RED 

 
1. Čitanje zapisnika sa prethodne skupštine 
2. Financijsko izvješće za 2009 godinu i financijski plan za 2010 

godinu 
3. Određivanje prioriteta akcija u radu kluba u idućem periodu 
4. Uvođenje rasporeda vođenja turnira 

 
Za zapisničara se javio Frano Jančić. 
 
Točka 1 
 

Pročitan je zapisnik sa prethodne skupštine. Raspravljalo se o 
provođenju odluka prethodne skupštine. Provedene su sve odluke sa 
prethodne skupštine osim rasporeda organiziranja turnira. Frano Jančić je 
iznio potrebu za još nekoliko sudaca – organizatora kako bi klub bez rizika 
organizirao veći broj turnira i događaja. 
 
Točka 2 
 

Frano Jančić je predstavio financijsko izvješće iz prethodne godine i 
plan troškova za 2010 godinu. Članarine su sa 17.4 plaćene u iznosu od 
60% iako je na prethodnoj skupštini donesen zaključak o plaćanju 
članarine do 1. ožujka tekuće godine. Predstavljen je rad županijskog 
saveza kao i akcije punjenja klupskog budžeta. Nažalost plan se ne može 
ispuniti jer neće biti do kraja godine podrške sportskih gradskih i 
županijskih organizacija osim za pomoć u organiziranju nastupa na 
Evropskom juniorskom parskom prvenstvu. 

Financijsko izvješće je usvojeno jednoglasno. Napravljene su 
izmjene na financijskom planu izbacivanjem troškova za slanje na 
juniorsko prvenstvo, školu bridža te smanjivanje troškova za putovanja. 
Izmjenjeni plan je usvojen jednoglasno. 
 
Točka 3 
 

U raspravi je dogovorena podjela prioriteta plaćanja troškova kod 
organiziranja klupskih akcija: 
 
Prvi prioritet:  

1) Hrvatska timska liga  
2) Kup Hrvatske 



 
Drugi prioritet: 

1) Imotski – odlazak na jednodnevni turnir 
2) Sudamja  
3) Sarajevo – subota/nedjelja uz fiksni iznos za sve sudionike, 

ostatak igrači plaćaju sami 
 

Po prioritetima će se plaćati akcije iz budžeta kluba u okviru 
trenutnog financijskog stanja. 
Prioriteti su usvojeni jednoglasno. 
 
Točka 4 
 

Frano Jančić je predstavio organiziranje redovnih klupskih turnira. 
Od utorka 20.4 klub igra dva puta tjedno u hotelu Park i škola bridža ima 
svaku subotu sastanak u starom gradu. Potrebno je rasporediti taj posao 
na više članova kako bi se sve akcije kvalitetno odradile. 

Frano Jančić će 15.5 održati seminar za klupskog suca. Napravit će 
se svaki mjesec raspored organiziranja turnira među igračima članovima 
natjecateljskih ekipa kako bi se termini ravnomjerno rasporedili. 

Prva lista će se sastaviti na idućem turniru 20.4.2010 u trajanju do 
1.6.2010 dok će se nova lista iznjeti svaki 20 u mjesecu za idući mjesec. 
Igrači nisu obavezni prihvatiti rad na turniru ali u tom slučaju klub nije 
obavezan financirati upitanog člana u nastupima za klub. Ako se dobije od 
saveza sredstva ona idu za tim u natjecanjima HBS-a. Sredstva od 
članarine i stolarine raspoređuju se za prioritetne akcije i za aktivne 
članove. 
 
Sve odluke su usvojene jednoglasno. 
 
Točka 5 
 

Miho Jančić je predložio što je usvojeno da se klub uključi u Božićni 
turnir  zajedno sa BK Astarea i plati dio nagrada i muziku uz večeru u 
iznosu dosadašnjeg puta na božićni turnir u Splitu, a da se ne ide u Split 
autobusom. 

Antun Matana je predložio što je usvojeno da se turnir povodom 
dana Svetog Vlaha spusti na nivo klupskog turnira i da se na taj dan 
održava redovna godišnja skupština. Večera i pehari su opcionalni i 
ostavljeni igračima na dogovor. 

Frano Jančić je naglasio da je sljedeća skupština izborna i da se 
članovi prijave za mjesta tajnika, predsjednika i članstvo u odborima 
klubova. 
 
Završeno u 19:45 sati. 

 


